
Motion till riksdagen 

1988/89:Bo531 

av Lars Ulander och Ulla-Britt Å bark (båda s) 
VON-fakta på byggnadsmaterial m.m. 

Riksdagen behandlade hösten 1988 flera motioner om ''sjuka hus". Bostads

utskottet hade en offentlig utfrågning i ärendet. Att problemet är omfattande 

och mångfasetterat framkom därvid med stor tydlighet. Inom regeringens 

kansli och i andra sammanhang pågår också ett omfattande arbete i avsikt att 

komma till rätta med det problem som sjuka hus utgör. 

Det finns dock anledning att föreslå att ytterligare åtgärder vidtas så att det 

i möjligaste mån kan undvikas att problemet med sjuka hus uppstår. I detta 

sammanhang bör övervägas att införa vad som skulle kunna kallas VON

fakta på byggnadsmaterial och inredningsmateriaL Inte minst mot bakgrund 

av att så många nya material vinner inträde på marknaden är det av största 

vikt att konsumenten ges en rimlig möjlighet att bedöma sammansättningen 

av olika byggmaterial. En VON-deklaration skall ge uppgift om materialets 

sammansättning och om hur det skall hanteras på ett korrekt sätt. 

Det finns goda skäl att förorda att en utredning kommer till stånd om hur 

en VON-märkning skall utformas och den närmaste inriktningen av den. 

Detta bör riksdagen som sin mening ge regeringen till känna. 

Hemställan 

Med hänvisning till det ovan anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad 

motionen anförts om VON-märkning av byggmaterial m.m. 

Stockholm den 25 januari 1989 

Lars Ulander (s) Ulla-Britt Åbark (s) 
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